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Sirpa Kauppinen ja 26 muuta valtuutettua ovat jättäneet valtuuston työjärjestyksen mukaisen valtuustoaloitteen:

Vanhemmat kyselevät koulujen kunnosta valtuutetuilta, ja on hankalaa jos ei tiedä. Siksi kysyin Tilakeskukselta 
”Miten voitaisiin parantaa valtuuston tiedonsaantia koulujen sisäilmaongelmista? Millaista valmiiksi olemassa olevaa 
tietoa olisi annettavissa helposti esimerkiksi extranettiin tai sähköpostiin?”

Tilakeskuksen vastauksen mukaan nämä ovat käytettävissä: 

A) Ajankohtaiset tiedotteet, jotka toimitetaan henkilökunnalle ja oppilaiden huoltajille sähköpostilla. Tiedotteissa on
kerrottu ajantasainen tilanne, tutkimustulokset ja korjaustilanne mm. sisäilmaryhmän kokouksissa käsiteltyyn 
tietoon perustuen. 

B) Säännöllinen tiivis yhteenveto tutkimus- ja korjaustarpeista: Tilakeskuksen koordinoimassa ohjelmointiryhmässä 
laaditaan säännöllisesti tiivis yhteenveto toimenpiteiden vaiheista. Ohjelmointi palvelee ensisijaisesti tutkimusten, 
suunnittelun ja korjaustoimien ohjausta, mutta yhteenvetoa on käytetty myös tilannetiedottamisessa mm. 
teknisessä lautakunnassa. Yhteenvedon julkaisua voidaan tarvittaessa laajentaa muihin luottamuselimiin.

Ehdotamme, että nämä valmiit tiedot ladataan extranettiin tai lähetetään halukkaille valtuutetuille sähköpostiin, 
jotta valtuutetut pääsevät tarvittaessa jyvälle alueensa koulujen tilanteesta.

Kaupunginvaltuusto 7.11.2016 § 7

Päätös:
Päätettiin ottaa asia käsiteltäväksi ja lähettää valtuustoaloite kaupunginhallitukselle valmisteltavaksi.
_____

Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan tilakeskus  toteaa aloitteeseen vastauksena 
seuraavaa:

Tiedonsaannin parantamiseen liittyvään kysymykseen on vastattu kaupunginvaltuuston kyselytunnilla 19.5.2016. 
Ajantasaisen tiedon kokoaminen ja ylläpitäminen nykyisillä henkilöresursseilla ja järjestelmillä on edelleen 
haasteellista. Aikaisemmin todetun mukaisesti yksityiskohtaisempien tietojen julkaisu tulee helpommin 
toteutettavaksi uuden kiinteistönhallintajärjestelmän käyttöönoton myötä vuoden 2017 aikana.

Tiedonsaannin edistämistä on pohdittu sisäympäristöasioiden ohjausryhmässä 22.9.2016. Kohdekohtaisia 
sisäilmatiedotteita on laadittu noin 40-50 vuodessa. Tutkimusraportteja ja korjaustöihin liittyviä dokumentteja 
kerääntyy huomattavasti enemmän.  Tiivistelmiin ja tiedotteisiin saadaan koottua tulosten lisäksi muita oleellisia 
tietoja kuten toimenpiteiden aikataulu ja erityisjärjestelyt toimenpiteiden johdosta. Kohdekohtaisten tiedotteiden 
sisällöstä vastaa tilakeskus ja julkaisusta toimialan viestintäpäällikkö.

Tiedotteiden julkaisemisessa edetään asteittain alkuvuodesta. Kohteista, joissa toimii kohdekohtainen 
sisäilmaryhmä, tullaan julkaisemaan tiedotteet ja tutkimusraporttien tiivistelmät kaupungin verkkosivuilla 
aikaisemmin käytössä olleen sähköpostijakelun lisäksi. Tiedotteet pidetään esillä yhden vuoden kohdekohtaisen 
sisäilmaryhmän lakkauttamisen päättymisestä. Nykyisten verkkosivujen: 
http://www.vantaa.fi/asuminen_ja_ymparisto/toimitilat_ja_kiinteistot/sisaymparistoasiat nimeksi muutetaan
sisäilma tai kaupungin tilojen sisäilma hakukonelöydettävyyden parantamiseksi. Linkitykset toteutetaan Vantaa.fi
-sivulta koulujen sivuille. Näin tiedotteet tulevat viimeistään tämän kevään aikana kaikkien nähtäville.

Tilakeskuksen koordinoiman ohjelmointiryhmän tiivis yhteenveto kaikkien sisäilmaongelmakohteiden toimenpiteiden
vaiheista voidaan julkaista samoilla verkkosivuilla.

http://www.vantaa.fi/asuminen_ja_ymparisto/toimitilat_ja_kiinteistot/sisaymparistoasiat


Kaupunginhall itus 27.2.2017 § 25

Maankäytön, rakentamisen ja ympäristön toimialan apulaiskaupunginjohtajan esitys:
Päätetään
a) antaa Sirpa Kauppiselle ja 26 muulle aloitteen allekirjoittaneelle valtuutetulle tilakeskuksen esityksen 

mukainen kaupunginhallituksen vastaus, ja 
b) esittää kaupunginvaltuustolle merkittäväksi kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.
Käsittely:
Esittelijä poisti aloitevastauksesta seuraavan lauseen: ”Ohjausryhmässä linjattiin, että kokonaisia raportteja ei 
julkaista tutkimustulosten tulkintaongelmien takia.”
Päätös:
Hyväksyttiin esitys.

Tarkastettiin ja hyväksyttiin pöytäkirja tämän pykälän osalta heti kokouksessa.
____

Kaupunginvaltuusto 6.3.2017 § 14

Kaupunginhall ituksen esitys:
Päätetään merkitä kaupunginhallituksen vastaus tiedoksi.
Päätös:
Hyväksyttiin esitys.

Liite:
- allekirjoitettu valtuustoaloite

Muutoksenhakuohje: 4.1. Valituskielto
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